
 
 
Dagsorden – Bestyrelsesmøde Bordtennis Danmark  
   
 
Dato: 10. december 2024 – 18:00 – Fysisk i Idrættens Hus – Bordtennis Danmarks kontor 
 
Deltagere: Henrik Vendelbo (HV - mødeleder), Martin Ljung Christensen (MLC), Christian 
Fredensborg Jakobsen (CFJ), Pia Toelhøj (PT)   
Puk Kirkeskov Hvistendal (PKH - referent) 
 
Ikke deltagende: Sune Bøndergaard Røjkjær (SBR) 

 
1. Nyt fra formanden 

• Formanden kvitterede for den store indsats, som BAT 60+ stod for på Rådhuset i 
København. Det var en stor fornøjelse at deltage. 

• Lars Bo og Gert er indstillet til Idrættens sociale pris – vi glæder os til at følge om de 
vinder. Dette afgøres ved SPORT 2024 showet i Herning 4. januar 2025. 

• Formanden glædede sig over den positive stemning mod Bordtennis Danmark, som 
han i høj grad mødes med, når han møder medlemmerne i Bordtennis familien – 
dette skyldes ikke mindst den store indsats i Administrationen.   

 
2. Økonomi  

• Midtvejsrevision – opsamling efter møde. Administrationen har haft rutine 
midtvejsmøde med revisionen, som var tilfreds med udviklingen i Bordtennis 
Danmark og glæder sig over at der er kommet styr på processer. 

• Formand og Næstformand + direktør har haft møde med Bornholm omkring 
fremadrettede midler til Bornholm. Det var en utrolig positiv dialog som endte i en 
god aftale, som alle parter har godkendt.  

• Status regnskab 2024 – fortsat forventet overskud på 230.000 kr. 

• Reaktioner på budget 2025 
o Budget 2025 blev offentliggjort den 29. november på hjemmesiden og er 

udsendt i Klubnyt sammen med nyt takstblad primo december. Bestyrelsen 
vil gerne endnu længere ned med klubkontingentet, men det må blive en 
løbende proces efterhånden, som det bliver muligt.  

o Team Danmarks bestyrelse har bekræftet forøget støtte til 1,2 mio i 2025-
2029 

o Yderligere har vi fået bekræftet følgende øremærkede donationer: 
1. Kirkbi 2025 

1. Kr. 90.000 til nærmere beskrevet mentorindsats 

2. Salling 2025 
o Kr. 150.000 til øgede omkostninger til konkurrence og træning 
o Kr. 50.000 til teknisk analyse via bl.a. Spinsight 
o Kr. 150.000 til ass. Landstræner 



o Kr. 185.000 tilskud til transitionstræner 

 
 
3. Evaluering af Bordtennis Festival i Fredericia  

• Stemningen og tilbagemeldinger fra deltagerne har været rigtig gode fra alle 
deltager målgrupper.  

• Økonomi – vi har underskud på 10.000 kr. mod 50.000 sidste år 
 
Bestyrelsen besluttede at vi fortsætter med Bordtennis Festivallen, da den har fundet sin 
form og der er generel opbakning fra klubberne til den.  
 

4. Elitetræning og resourser – Strategi 2025-2029 – punktet tilpasset til: Fastholdelse af 
spillere på flere niveauer i ungdomsårene. 

• PT har ønskede punktet debateret på bestyrelsesmødet 
o PT uddyber: vi har stort frafald af ungdomsspillere og det bør vi interessere 

os for. Derfor foreslog hun, at vi laver en undersøgelse, der belyser, hvorfor 
de frafalder. Det vil kunne give baggrund for indsatsområder i den nye 
strategi.  

 
Bestyrelsen besluttede at administrationen igangsætter undersøgelsen som led i ny 
strategiproces. 
 

5. Udvikling af trænere  - Strategi 2025-2029 

• PT har  ønsket punktet på dagsordenen for at se på mulighederne for at udvikle 
trænerne under Bordtennis Danmark. Dette som led i kommende strategi. 

o Fokus på trænerne som resurser i klubberne, der skal respekteres og som 
skal være stolte af deres virke! 

o God måde at fastholde gode frivillige på  
o Kan vi inspirere klubberne til at have fokus på trænere? Og hvordan bakker 

Bordtennis Danmark op? 
 
Bestyrelsen besluttede også hér at igangsætte en undersøgelse om trænerne, med fokus 
på hvad der gør arbejdet som trænere mere attraktivt, hvad der inspirerer dem og hvordan 
Bordtennis Danmark bedst muligt bakker op. 
 

6. Drøftelse af ambition om internationalt event i Danmark  

• Bordtennis Danmark har modtaget en opfordring fra ETTU på at søge Individuelt EM 
2026 (singler og doubler) i 2026. Deadline for ansøgning er 20. december. 

• Bordtennis Danmark er arrangør af NETU Veteran stævne i 2026 og NETU youth i 
2027.  

 
Bestyrelsen besluttede, at administrationen undersøger mulighederne for, om det kan lade 
sig gøre i 2026. Herunder at Administrationen tager dialog med Sport Event DK og mulige 
kommuner for at undersøge det økonomiske fundament.  



Vedr. NETU Veteran og NETU Youth, så forventes dette afholdt i samarbejde med en eller 
flere klubber.  

 
7. Valg af arrangør til Kidsmasters og ØM 

• Ansøgere gennemgået og bestyrelsen tildelte stævnerne som følger: 
o Kidsmasters 2025: Viborg Bordtennis klub  
o Kidsmasters 2026:  Amager Bordtennis Klub 
o ØM 2026: Allerød Bordtennis klub – godkendt 
o ØM 2025: her er vi i dialog med en forening, som melder retur i næste uge. 

 
8. Nyt fra kontor 

• Proces strategi 2026-2029 – status 

• Vi har møde med DIF 9. januar, hvor næste etape planlægges. Vi har deadline i 
marts/april med den endelige strategi. Ledergruppen involveres, når vi kender 
processen. 

 

• Liste med arrangører af events i 2025 

➢ Youth Masters – 25. januar – Holbæk 

➢ Kids Masters – Viborg BK 

➢ Jyske Mesterskaber – 1. marts - BTK Midtjylland 

➢ Fynske Mesterskaber – 1. marts - Triton 

➢ Østdanske Mesterskaber –1. marts - Mangler arrangør 

➢ Ungdoms DM – 3-4. maj - OB 

➢ Senior DM – Aalborg 

 

• Liste for arrangementer i 2026: 

➢ Youth Masters – Holbæk 

➢ Kids Masters – Amager 

➢ Jyske Mesterskaber – mangler arrangør 

➢ Fynske Mesterskaber – mangler arrangør 

➢ Østdanske Mesterskaber – Mangler arrangør 

➢ Ungdoms DM – mangler arrangør 

➢ Senior DM – DM Ugen Herning 

➢ NETU Veterans – samarbejdsklub søges i foråret 2025 

 

• Status på DM-ugen 
Arbejdet med DM-ugen skrider godt frem. I år afholder vi Senior DM, U21 DM og DM i 



Ping Pong som en del af DM-ugen. 
Aftalen med DIF er underskrevet, og den 16. december tager Rune sammen med Esben 
fra Tateni ud for at besigtige venues i samarbejde med DIF. Vi går efter spektakulær 
venue til afholdelse af finaleafsnit. 

 

• Status på Skole OL 
Vi er ved at færdiggøre konceptet for Skole OL, som understøtter brugen af SUKIRU-
appen. Vi arbejder på at tilføje en Skole OL-kategori i appen, hvor skolerne kan øve sig 
på 4-5 SUKIRU-challenges, som de senere skal dyste i, når de besøger klubberne. 
Der planlægges stævner fordelt rundt om i landet. Til år 1 fokuserer vi på stærke og 
etablerede klubber som samarbejdspartnere for at sikre en smidig start. Vi vil inddrage 
klubberne i en åben dialog omkring eventet, når vi har basis detaljer på plads. 

 

• Dommerhonorar gældende fra 2025: 

• Der har været et par spørgsmål til beslutningen om stigning i 
dommerhonoraret, da det ikke fremgår via DIF og DGIs hjemmesider endnu. I 
dette link, kan aftalen læses: 
https://www.retsinformation.dk/eli/lta/2024/1185. Specifikt fremgår det: Til 
idrætsdommere kan der i stedet udbetales en skattefri omkostningsgodtgørelse 
på op til 300 kr. pr. kamp, dog højst 600 kr. pr. dag. 

• Sport 2024: 

• Lars Bo og Gert er indstillet til Idrættens sociale pris – vi glæder os til at følge 
om de vinder. 

• Landsholdet er inviteret og deltager med 3-4 deltagere. 

• Henrik + ledsager deltager som Formand, inviteret af DIF 

• Bordtennis Danmark har købt et VIP bord, hvor sponsorer har haft mulighed for 
at byde ind – der er udsolgt. 

• Ny partnerskabsaftalemed Pricewaterhouse Coopers (PwC) gør, at Bordtennis Ligaen, 
herrene fra næste sæson hedder: Bordtennis Ligaen støttet af PwC.  

• Bordtennis Danmark har udarbejdet anbefalinger på faciliteter til kommuner og 
klubber, som skal etablere nye faciliteter eller renoverer eksisterende. Første fokus er 
at få repræsentable lokaler. Materialet er klar primo 2025 og udsendes via januar 
nyhedsbrev til alle klubber. 

 

9. Eventuelt: 

• Bestyrelsesmøder i foråret: ligger onsdage 

• Pia ønsker at gennemgå konceptet for DT damer – ønsker at hæve nivauet. Vil 
lægge lidt tid i dette. Evaluering i foråret med inviation til alle relevante klubber 
planlægges. 

https://www.retsinformation.dk/eli/lta/2024/1185


• Muligt fokus er at hjælpe klubber med at skabe gode og relevante sociale 
lokaler med attraktive omgivelser for bordtennis sportens deltagere.  

• MC orienterede om ny strategi for SUKIRU: Der er planlagt strategidag i januar, 
hvor vi skal træffe de næste beslutninger omkring en strategi. Dette med fokus 
på, hvad vi vil have ud af SUKIRU og appen. Både navn og visuelt udtryk bliver 
en case for det Kongelige akademi i foråret 2025 


